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oraz Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad 

w sprawie przeprowadzenia dodatkowych konsultacji 
dotyczących budowy odcinka drogi ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. 

Rada Miasta Krakowa zwraca się z apelem o przeprowadzenie dodatkowych konsultacji w sprawie 
budowy odcinka drogi ekspresowej S7 Kraków-Myślenice. 

Do radnych miasta Krakowa z uwagami do opublikowanego przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych 
i Autostrad „Studium korytarzowego dla inwestycji pod nazwą budowa drogi ekspresowej S7 Kraków
Myślenice" zgłosili się mieszkańcy Swoszowic. Mają oni poczucie, że nie zostali wystarczająco 
poinformowani o konsultacjach w tej ważnej dla nich sprawie. 

Ponadto do Rady Miasta Krakowa wpłynęła petycja Komitetu przedstawicieli mieszkańców i sympatyków 
rejonów Rajska, Kasacie i Soboniowie w sprawie wyrażenia sprzeciwu oraz podjęcia pilnych działań przez 
Miasto Kraków w celu uniemożliwienia budowy odcinka drogi ekspresowej S7 Kraków-Myślenice 
korytarzami 1-5. Komitet powołuje się m.in. na ochronę prawa własności, ale także zwraca uwagę, 
że proponowane warianty przebiegać mają przez cenne przyrodniczo tereny wchodzące w skład tzw. 
,,Zielonych Płuc Krakowa". 

Biorąc pod uwagę liczne zgłoszenia mieszkańców w sprawie sposobu przeprowadzenia konsultacji oraz 
sprzeciw mieszkańców wobec zaproponowanych wariantów budowy odcinka drogi ekspresowej S7 
Kraków - Myślenice wyrażony w petycji wydaje się, że sprawa budząca tak wiele emocji wśród krakowian 
zasługuje na szczególne procedury konsultacyjne. 


